
Beste Marja van Bijsterveld,

Als moeder van 3 kinderen met een beperking (gecombineerd ADHD PDD-NOS en angststoornis) lees 

ik met grote zorg uw plannen om te bezuinigen in het speciaal onderwijs

Ik snap dat bezuinigen moet allen dit gaat op sommige punten echt te ver.

Ik wil u graag laten weten wat een meerwaarde deze school heeft voor mijn zonen. De lach op hun 
gezicht als ze weer iets geleerd hebben wat op regulier onderwijs niet mogelijk is/was.
Dat mijn oudste zoon weer kan lachen en uit zijn depressie raakt en eindelijk naar school durft zonder 
dat hij bang is dat hij weer boos wordt omdat de leerkracht hem niet begrijpt of omdat er zoveel 
prikkels zijn dat hij erdoor van slag raakt.
Deze school geeft als enige de kinderen zelfvertrouwen, eigenwaarde en voldoende kansen om straks 
in de maatschappij mee te kunnen draaien.
Hoe graag een reguliere school ook mee wil doen om het plan te laten slagen het is niet haalbaar 
alleen al omdat de ruimte te klein is en de groep te groot. Het is zelfs met extra opleiding voor de 
leerkracht niet mogelijk om elk kind evenveel en de juiste aandacht te geven. Zeker als de hulp van 
ambulante begeleiding ook nog gehalveerd wordt. Daardoor komen alle kinderen te kort en met name 
het kind met een beperking. Deze kinderen worden zo angstig/problematisch dat ze straks misschien 
wel thuis zitten, de opleiding niet afmaken en daardoor geen werk kunnen vinden. 

Kinderen die nu met twijfel op regulier onderwijs zitten worden straks een groot probleem als er 
minder aandacht is omdat er meer kinderen met een beperking in de klas komen.
Ik denk dat onderschat wordt hoeveel energie een kind met een beperking vraagt maar vooral 
hoeveel energie het van een kind zelf vraagt.

Dit is geen overdreven verhaal maar de realiteit en eigenlijk zou ik u dat graag laten zien en met u 
over praten dat is wat ik u graag zou willen laten zien en met u over wil praten.
Bezuinigingen prima maar niet ten koste van alles. Er kan zeker worden gekeken naar bijv het 
taxivervoer, er zijn kinderen die binnen een straal van 4 km gebracht worden door taxivervoer. Helder 
krijgen hoeveel geld scholen hebben en waaraan dit wordt uit gegeven. Daar kan zeker op bezuinigd 
worden. Maar ik vraag u met klem zowel het speciale als het reguliere kind een kans voor een goede 
en gelukkige toekomst

Ik hoop binnenkort kennis met u te mogen maken.
Wij passen ons aan aan uw tijdschema mocht u belangstelling hebben.

vriendelijke groeten,
Gera Koopsen
Retiefstraat 227
3851 AG Ermelo
gerakoopsen@live.nl


